



SHENZHEN INVT ELECTRIC CO., LTD.

Add: 501, Building A7, Nanshan Zhiyuan, Changyuan Community,
Taoyuan Subdistrict, Nanshan District, Shenzhen China 518055

Tel: +86-755-86312834 **Fax:** +86-755-86312832

E-mail: overseas@invt.com.cn **website:** <http://www.invt.com>

To whom it may concern
Всем заинтересованным лицам

Information notice / Информационное письмо

Shenzhen INVT Electric Co., Ltd hereby informs that the company LLC "Ruselkom", with business address 117342 Moscow, 17B Butlerova str., 3rd floor room no. XII room 85a (Tax ID: 7734708801) is a company's official distributor in the territory of Russian Federation.

LLC "Ruselkom" is certified with direct delivery of the INVT goods under official contract in the period 01.01.2026 to 31.12.2026 and authorized for communication with the end customers on commercial matters, as well as providing engineering and service support.

We look forward to long-term and mutually beneficial cooperation.

/

Shenzhen INVT Electric Co., Ltd настоящим письмом информирует, что компания ООО «Русэлком», с юридическим адресом 117342, Москва, ул. Бутлерова, д. 17Б, 3 этаж, помещение XII комната 85а (ИНН 7734708801) является официальным дистрибьютором компании на территории Российской Федерации.

ООО «Русэлком» авторизована на прямую поставку товаров INVT по прямому контракту с 01.01.2026 по 31.12.2026 и на коммуникацию с конечными заказчиками по коммерческим вопросам, а также на проведение технической и сервисной поддержки.

Надеемся на дальнейшее взаимовыгодное сотрудничество.

Shenzhen INVT Electric Co., Ltd.

Guskov D.V.
CIS sales manager

For and on behalf of
SHENZHEN INVT ELECTRIC CO., LTD.

.....
Authorized Signature(s)

12/01/2026